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PROCES VERBAL
Al sedintei ordinare din data de 31.05.201g

La sedinta ordinara din data de 31.05.2018, ora 14.00 r &u
participat urmatorii consilieri locali:

1. BABA IOAN DANIEL
2. BLAJOVAN IONEL
3. BUCUR IOAN ADRIAN
4. BOITOS DAN-VICTOR
5. CIRESAN VIOREL IOAN
6. CSILAG PAL GFIEORGI{E
7. JURIONI OANA STANCUTA
8. LELESCU CONSTANTIN
9. MARTON BENJAMIN
IO. MARGAN GABRIEL MIHAI
11. MILICI MARIUS VASILE
12. PODEAN MARINICA DOzuNEL
13. STANIMIRESCU SORIN PETRU

La sedinta a participat dl. primar Carebia petru, d-na secretar
Ardelean Mariana, d-na inspector principal Bontea Cosmina.

D-nul Podean Marinica consilier local este ales cu unanimitate
de voturi presedinte de sedinta.

Se da citire procesului verbal al sedintei anterioriie iar nefiind
obiectii se supune la vot si se aproba cu unanimitate de voturi.

D-nul presedinte de sedinta Podean Marinica arata ca domnul
primar Carebia Petru, prin Dispozitia nr. 101 din 25.05 .201 8, a convocat
sedinta ordinara a Consiliului Local al Comunei Costeiu si in continuare
da citire ordinii de zi care se prezinta astfel:



1. Adoptarea unei hotarari privind stabilirea normativului propriu de cheltuieli

privind consumul lunar de carburanti pentru autoturismele / utilajele Primariei

Costeiu pe anul 2018.

2. Adoptarea unei hotarari privind contractul de concesiune pajisti nt' 3251 din

19.04.2017.

3. Adoptarea unei hotarari privind modificarea Organigramei si a Statului de

functii ale aparatului de specialitate al primarului comunei Costeiu'

4. Diverse.

D|. presedinte de sedinta propune in-cluderea pe ordinea de zi a

proiectului de hotarare nr. 4gt4 oin 21.05.2019 privnd completarea

inventarului bunurilor care apartin domeniului public al comunei

Costeiu, initiator primar Carebia Petru' ,.
Consilierii locali sunt de acord cu supliment afea ordinii de z\ cu

proiectul Prezentat.
Dl presedinte supune spre aprobarea consiliului Local, ordinea

de ziprezentata) care se aproba cu unanimitate de voturi'

In continuare se prezinta punctur 1 al ordinii de zid-na Bontea cosmina

prez\ntaproiectul de hotarare privind stabilirea normativului propriu de

cheltuieli privind consumul lunar de carburanti pentru autoturismele /

utilajele Primariei Costeiu pe anul 2018'

Dl.primar Carebia Petru atata ca aceste sume sunt prevederi nu

trebuie sa se ajunga la acest consum, iar tot consumul va fi justificat'

Se supune la vot si cu 13 voturi ,, pentru" se adopta HCL nr' 27

din 31.05.2018.

Se trece la punctul2 al ordinii de z\ dl. presedintele de sedinta

prezinta proiectul privind contractul de concesiune pajisti nr' 3251 din

19.04.2017.



Dl. primar Carebia Petru arata ca dl. Ocnariu Adelin Ionel si-a
facut persoana fizica autorizata si din acest motiv solicita incheierea
unui act aditional la contractul de pasune prin care se modifica doar
partea contractuala iar restul clauzelor raman neschimbate.

Se supune la vot si cu l3 voturi ,, pentru" se adopta HCL nr. 28
din 31.05.2018.

Se trece la punctul 3 de pe ordinea de zi si d-na secretar Ardelean
Mariana prezinta proiectul de hotarare privind modificarea
Organigramei si a Statului de functii ale aparatului de specialit ate al
primarului comunei Costeiu si arata ca in urma demisie d-nei Milici
Florentin a a ramas postul vacant pe compartimentul urbanism, a revenit
la serviciu d-na Sajti Ramona pe compartimentul stare civila si a fost
ocupat postul vacant in urma concursului pe compartimentul resurse

umane.

Se supune la vot si cu 13 voturi ,, pentru" se adopta HCL nr.
29 din 31.05.2018.

Se da citire punctului 4 de pe ordinea de zi si anume proiectul de
hotarare privind completarea inventarului bunurilor care apartin
domeniului public al Comunei Costeiu cu imobilul inscris in CF nr.
402423- top 95lll1 din loc. Costeiu nr. 269.
Dl. consilier Boitos Dan intreaba pe d-na secretar Ardelean Mariana
daca in instanta s-a pierdut cu SNIF iar aceasta raspunde ca cladirea nu
este a SNIF iar in urma solutiei date de instanta imobilul a ramas in
domeiul public al comunei, conform cartii funciare in care a fost operata
acea sentinta.

Se supune la vot si cu 10 voturi,, pentru" se ad,opta HCL nr.
30 din 31.05.2018 , iar consilierii Blajovan Ionel, Jurjoni oana si
Stanimirescu Sorin sunt,, contra,, .

In continuare se trece la diverse, dl. primar Carebia Petru propune
consilierilor locali sa se modifice datele de desfasurare a evenimentului
Zilele comunei sa fie vineri si sambata, respectiv ziua de 6 si 7 iulie



deoarece este greu de gasit muzica populara la sfarsit de samptamana

iar costul cerut de muzica este foarte mare'

Deasemenea informea za cain z\uade vineri va fi muzicapopulara

iar sambatavafi muzica folk.
Totodata dl. primar inform eazacu privire la suma de aproximativ 1700

euro care este ceruta pentru inchirierea unei scene si propune sa se faca

de primarie o scena din b.ton cu acoperis care va fi folosita in fiecare

an pentru orice eveniment.
Consilierii locali in numar de 12 sunt de acord cu schimbarea

datelor evenimentului si cu construirea unei scene pentru evenimente,

iar dl. consilier local Blajovan Ionel este contra.

In continuare dl. Biajovan Ionel propune ca persoanele care vin sa

inchirieze caminul pentru inmormantari sa nu mai plateasc a taxa'

Dl primar arata ca prin hotaraea consiliului local a fost aprobata acea

taxa iar cu banii incasati se intretine spatiul si intotdeauna a fost

intelegator cu cazurlle sociale existente'

In continuare d-na secretar Ardelean Mariana prez\nta situatia cu

privire la declaratia de impunere facuta de Balint Corina la

fompartimentul impozite si taxe prin care aceasta se declara proprietar

la imobilul din Hezeris nr.66- 68 fostul CAP si arata ca pe rol in instanta

se afla dosarul nr.4ll3l252l2ol7 iar dl. avocat Farkas Miklos care ne

reprezinta ne-a informat ca au fost prezenti martori care au declarat ca

imobilul din Hezeris a fost a CAP-lui'
In acest sens se propune deschiderea unei actiuni in instanta avand

ca obiect imobilul dil Hezeris si parata Balint corina pentru rezolvarea

acestei situatii avand in vedere ca este vorba de patrimoniu comunei'

consilierii locali sunt de acord cu reprezentarea prin av. Farkas Miklos.

Deasemenea se prezinta situatia dl. Lung Vasile din Valea Lunga

care nu plateste taxa de inchiriere pe terenul proprietatea comunei iar in

acest sens consilierii locali sunt de acord cu deschidererea unei actiuni

si cu reprezentarea in instanta de d|. av. Miklos Farcas pentru a se

...up..u banii neachitati de acesta, afi obligat sa incheie in contiunare

un alt contract pentru a plati chirie pe teren si evacuare daca este cazul.

Se arata ca dl. Lung Vasile a fost notificat in nenumarate randuri cu

privire la reglementarea situatiei si nu a dat curs acestora'

Dl. consilier Ciresan Vior el arata ca dupa revolutie CAP-ul

din Hezeris a avut constructii pe terenul din Hezeris unde numita Balint



Corina a depus declaratia de impunere la compartimentul taxe si
impozite.

In continuare d-na secretar Ardelean Mariana prezinta situatia
dosarelor aflate pe rolul instantelor si anume:

- Dosar nr.2231125212017 - reprezintare av. Nastase Nicolae
- Dosar nr. I 337 125212017 - reprezintare av. Nastase Nicolae
- Dosar nr. 393113012017- reprezintare av. Nastase Nicolae
- Dosar nr. 4113125212017- reprezentare av. Farkas Miklos.
In continuare se prezinta cererea dlui Munteanu Vasile din Tipari nr.

69 care a primit pasune in concesiune si doreste schimbarea suprafetei
de pasune deoarece acest teren nu poate fi folosit pentru animale si
doreste scutirea de la plata a contractului.
cerea a fost repartizata compartimentului de specialitate.
Dl. viceprimar Marton benjamin spune ca a vorbir la Ocolul silvic si i
s-a spus ca ar putea sa i se dea o adeverinta de la primarie pentru a cuyata
pasunea de lemne.
Dl. primar spune ca s-a solicitat prin adresa la APIA verificarea
curatarii pasunilor atribuite prin contracte.
Dl. viceprimar spune cal,a APIA nu figureaza pasune se vede ca este
padure si sl. Munteanu nu a primit bani de la APIA.

Se prezinta in continuare adresa nr. 46771L4.05.2018 trimisa de
SC Gaz Vest SA.
Dl primar Carebia Petru spune ca nu a gasit firme pentru Studiu de
fezabilitate pentru gazla Tipari.
Consilierii locali sunt de acord cu intoducerea gazului la Tipari.

In continuare dl. primar prezintaproiectul ,, Scoala de vara la sat,,,
arata ca d-na Alexandru Anca impreuna cu scoala si voluntari in
perioada 18 - 29 iunie vor sa aduca copii cu probleme financiare in
familie sa faca meditatii si sa asigure acestora o masa iar primaria sa
asigure transportul pentru o excursie la Timisoara.

Consilierii locali sunt de acord cu acest proiect.
Fiind epuizate toate punctele de pe ordinea de zi, d-nul presedinte

Podean Marinica declara lucrarile sedintei ordinare inchise.

Presedinte de sedinta
Consilier Local

Podean Marinica

Secretar
Ardelean Mariana


